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Q1 Vindt u de huidige verkeersbelasting
van vrachtwagens in de oude dorpskern

acceptabel?
Answered: 160 Skipped: 0

Total 160

Ja

Op het randje

Nee

Geen mening
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Q2 Is de verkeersveiligheid voldoende in de
oude dorpskern?

Answered: 160 Skipped: 0

Total 160
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Op het randje

Nee

Geen mening
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Q3 Als u hier Nee antwoord. Wat is de
reden?

Answered: 79 Skipped: 81
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92.50% 148
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5.00% 8

Q4 De Dorpsraad is voornemens een
zienswijze in te dienen met betrekking tot
de aanvraag van de verdubbeling van de

verfproductie. De productiecapaciteit wordt
verdubbeld, maar het is onduidelijk hoe

Greif hier invulling aan geeft, wat de
gevolgen zijn op het gebied van geur,

geluid, milieu, transportbewegingen en
veiligheid, en of het binnen de bestaande
vergunningen past. Daarnaast is het niet
helder of alle benodigde formaliteiten op

juiste wijze in acht zijn genomen. Bent u het
er mee eens dat de dorpsraad hier vragen

over gaat stellen?
Answered: 160 Skipped: 0

Total 160

Ja

Geen mening

Nee

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Answer Choices Responses

Ja

Geen mening

Nee

4 / 5

Enquête over Vrachtverkeer in het oude dorp en Greif SurveyMonkey



Q5 Wanneer u nog aanvullingen heeft kunt
u deze hier kwijt.

Answered: 71 Skipped: 89
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